
ZÁPIS Z 2. SCHŮZE  

hlavního výboru SRPD při Masarykově základní škole Dolní Roveň konané dne 20.2.2024 

Třídní důvěrníci za jednotlivé třídy  

I.A tř. Pavla Valdová 

I.B tr. Renata Langerová  

lI.tř. Daniela Lohniská 

III.A tř. Miloš Horák 

III.B tř. Tomáš Kučera - omluven 

IV. tř. Tereza Pištorová - omluvena 

V.tř. Radek Tomášek 

VI. tř. Aneta Kašparová 

VlI. tř. Pavel Herbst 

VIII. tř. Lenka Tomášková  

IX. tř. Petra Schmeiserová  

Vedení SRPD 

Předseda:  Radek Tomášek 

Místopředseda: Pavla Valdová 

Pokladní:  Jana Schmeiserová - omluvena 

Revizní: Daniela Lohniská 

Zapisovatel: Tomáš Kučera - omluven 

Vedení MZŠ Dolní Roveň 

Ředitelka:  Mgr. Jarmila Michálková Zástupkyně: 

 Mgr. Jaroslava Balášová 

Program: 

1. Informace ředitelky školy 

2. Členské příspěvky 

3. Příspěvek na akci „Škola v přírodě“ Projekt „Zapomenutá zima“ (P5–2) k průřezovému tématu „Environmentální 

výchova“ 

4. Informace třídních důvěrníků  

5. Diskuze a různé 

 

Ad 1) Informace ředitelky školy 

• personální obsazení + změny 

• provozní záležitosti 

• probíhající projekty (např. preventivní akce a přednášky od Policie ČR) 

• proběhlé a plánované akce 

• plánované rozdělení pedagogických zaměstnanců školy pro šk. rok 2024/2025 

• na výlet do Londýna přihlášeno 25 žáků (6. - 9. ročník) 

• 18.4. proběhne zápis do 1. třídy, bude se hlásit cca 40 dětí 

o prosba na důvěrníky ohledně doporučení rezervačního systému, aby si rodiče mohli provést blokaci 

konkrétního času 

• loučení žáků 9. třídy – termín 15.6. v areálu na Horní Rovni, pronájem odsouhlasen radou obce DR 

o detaily akce budou probrány na příští schůzce 

 

Ad 2) Členské příspěvky 

• pro šk. rok 2023/2024 vybráno 46 600 Kč 

• nebylo zaplaceno za 9 žáků (včetně ukrajinských) 

 



Ad 3) Příspěvek na akci „Škola v přírodě“ Projekt „Zapomenutá zima“ (P5–2) k průřezovému tématu „Environmentální 

výchova“ 

• dodatečně schválen jednorázový příspěvek 300 Kč/žáka na proběhlý projekt Zapomenutá zima 

o žáci 5. třídy ve dnech 24.-26.1. navštívili středisko ekologické výchovy v Oucmanicích 

o odezvy žáků byly velmi kladné 

• schválen nový příspěvek do seznamu čerpání na projekt nově zařazený do ŠVP 

o výše příspěvku 100 Kč / žáka / den 

o primárně pro žáky 5. třídy 

o min. délka pobytu 3 dny s ekologické tématikou 

o příspěvek je možné čerpat pouze 1x za školní docházku 

 

Ad 4) Informace třídních důvěrníků 

• nevyhovující důrazný přístup osobního asistenta ve III. B – paní ředitelka vysvětlila situaci ve třídě a s tím 

související důvody důrazného přístupu 

• pí. Valdová navrhla uskutečnit autorské čtení knihy „Indigo, dítě z křišťálu“ od autorky Renaty Wayana 

 

Ad 5) Diskuze a různé 

• proběhlý lyžařský výcvikový kurz (LVK) 

o komentáře k ubytování a stravování – pí. ředitelka vysvětlila důvody vybraného ubytování, stravování 

neumíme objektivně posoudit 

o příští LVK je domluven v Českých Petrovicích, současný Penzion u Zvonu již v budoucnu nebude osloven  

o důvěrníci se shodli, že i přes současné nepříznivé počasí má smysl v LVK pokračovat 

o i přes občasné méně pozitivní komentáře žáků by většina z nich jela znovu 

• pí. Langerová navrhla pro případnou školu v přírodě Resort Březová (u města Třebíč) 

• p. Tomášek navrhl zvážit výměnu fotografa na společné focení tříd na konci šk. roku nebo alespoň domluvit 

jemnější úpravy/korekce fotografií (po tisku se zdají být nepřirozené) 

• „svačinky do školy“ – zvážit možnost (externího) prodeje čerstvého/zdravého pečiva apod. (jako např pí Krejčíková 

v ZŠ v Sezemicích) – pí. ředitelka prověří možnosti 

 

Plán schůzek 

Termín další schůzky navržen na 7.5.2024 

 

Dne 28. 2. 2024 

Zapsal Radek Tomášek, předseda SRPD 

 


